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PROTOKOL Nr XV/2015 

Obrad XV Scsji Rady Gminy KotuD. 


odbytcj w dniu 26 paidzicrnika 2015r 


! 
 Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 

1 Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 14°°, a zakonczyly siy 0 godz. 1520. 
1 
! 

Ustawowa liczba radnych 15I 

I 
W sesji uczestniczylo - do pkt. 6 na sali bylo 14 radnych tj. 93 % ustawowego 
skiadu rady; od pkt. 7 na sali obecnych bylo 15 radnych llista obecnosci 
w zalqczeniu do protokolu/. 

j 
Porzadek obrad: 

1 
1 1. Otwarcie Obrad XV Sesji Rady Gminy. 
1 2. Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie Wojta z dzialainosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wspoidzialania Gminy 

Kotun z Wojewodztwem Mazowieckim w zakresie partnerskiej wspolpracy 
przy realizacji projektu; ,,Regionalne partnerstwo Mazowsza dIa aktywizacji 
spoleczenstwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji". 

5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kotun na lata 2015-2026. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 20 I 5 rok. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie wyboru lawnikow do sqd6w powszechnych. 

I 8. Podjycie uchwaly Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia do realizacji zadania 
powiatu z zakresu zimowego utrzymania drog powiatowych na terenie 

I Gminy Kotun. 

I 
9. Podjycie uchwaly zmieniajqcej uchwaly w sprawie powierzenia Miastu 

Siedlce prowadzenia lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 
Kotun. 


1 O.Informacja Przewodniczqcej Rady. 

11.Dyskusja i wolne wnioski. 

12.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 

13.Zamkniycie Obrad XV Sesji Rady Gminy. 


Ad pkt. 1 
PrzewodnicZlfca Rady Teresa Brusniak otworzyla XV zwyczajnej Sesjy Rady 
Gminy Kotuft. Stwierdzita quorum. Nastypnie przywitala obecnych na sesji: 
radnego powiatowego Jana Kucia, Wojta Grzegorza Gorala, Sekretarza Gminy 
Slawomira Smolaka, Kierownika ZGK Bogdana Kucia, Paniq Prezes 



Stowarzyszenia "Nasz Kotuil" Janiny Fryske, Zastypcy Skarbnika Gminy 
Agnieszky Chodowsk,! oraz radnych i soltys6w. Poinformowala tille, ze na 
dzisiejsz,! sesjy zostali zaproszeni kandydaci na lawnik6w do s,!d6w 
powszechnych, ale na obecn,! chwily nie widzi ich na sali obrad. 

Ad pkt. 2 
W6jt wyjasnil, ze juz po wysylce material6w na t'! sesjy, ale w terminie 
ustawowym przekazal Przewodnicz~cej Rady dwa projekty uchwal, kt6re 
prosilby, aby radni rozpatrzyli na obecnej sesji. 

1. 	 Projekt uchwaly w sprawie W)'TaZenia zgody na wsp61dzialania Gminy 
Kotui'! z Wojew6dztwem Mazowieckim w zakresie partnerskiej 
wsp6lpracy przy realizacji projektu; "Regionalne partnerstwo Mazowsza 
dla aktywizacji spoleczenstwa informacyjnego w zakresie e-administracji 
i geoinformacji". 

2. 	 Projekt uchwaly zmieniaj~cej uchwaly w sprawie powierzenia Miastu 
Siedlce prowadzenia lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy 
Kotun. 

Oba projekty tych uchwal s~ niezbydne do podpisania p6zniejszych porozumien 
i um6w. Pierwszy projekt uchwaly bydzie niezbydny do podpisania z 
Marszalkiem Wojew6dztwa Mazowieckiego porozumienia partnerskiego na 
dals~ informatyzacjy Gminy, a drugi pozwoli skorzystac z ulg komunikacji 
MPK Siedlce naszym najstarszym mieszkancom. 

Przewodnicz~ca Rady poddala pod glosowanie oba wnioski. Wnioski zostaly 

przyjyte przez Rady jednoglosnie Iza-14/ w glosowaniu jawnym. Nastypnie 

Przewodnic~ca Rady wyjasnila, ze wniosek zgloszony przez W6jtajako 

pierwszy zostanie rozpatrzony jako pkt. 4, natomiast wniosek zgloszony przez 

W 6jta jako 2 zostanie rozpatrzony jako pkt. 9 porz~dku obrad. 


Ad pkt. 3 

W6jt poinformowal, ze w okresie miydzy sesjami wydal9 zar~dzen, 


2 postanowienia i 82 decyzje. 

Sposr6d zadan i inwestycji nalei:y vvyroi:nic: 


1. 	 Podpisano umowy na opracowanie pclnej dokumentacji budowy 
kanalizacji w miejscowosciach Gryzow, Broszkow i Polaki. Odbyly siy 
juZ spotkania projektanta z mieszkancami tych wsi i prace projektowe juz 
siy rozpoczyly. 



, 


2. 	 Wi~kszose zaplanowanych na ten rok prac juz zostala zakO!lczona. Trwa 
jeszcze porozumienie ze Starostl} w sprawie letniego utrzymania drog 
powiatowych, ale i one juz dobiega konca. 

3. 	 Realizujemy przebudow~ drogi Broszkow i Zeliszew Podkoscielny. 
Chcemy ztoZye wniosek pomocO\vy na tzw. "schetynowk~". 
Dokumentacja techniczna na remont tych drogjest juZ na ukonczeniu. 

4. 	 W listopadzie rozpocznie si~ nabOr wnioskow na modernizacj~ drog 
lokalnych. B~dziemy sktadae wnioski na te drogi, ktore mialy juz 
dokumentacj~ jeszcze przed 20 10 rokiem oraz na nowe odcinki drog. 

5. Podpisalismy porozumienie z pi~cioma gminami na wniosek wspolny 
z zakresu e-administracji. Jest to wniosek na doposazenie szk61 w sprz~t 
i systemy zarzl}d71mia oswiatl}. Chcemy takZe wprowadzie elektronicznl} 
platnose za wod~ i scieki oraz wprowadzie tl}cznose elektronicznl} 
obejmujl}cl} kontakty radny- mieszkaniec oraz radny - urzl}d. 

6. 	 Zakonczylismy i rozliczylismy inwestycj~ polegajl}cl} na 
termomodernizacji i cz~sciowym remoncie obiektu Zespotu Oswiatowego 
wKotuniu. 

7. 	 Lada moment odbierzemy samoch6d bojowy dla OSP Kotun. Wydatek 
z budzetu gminy na ten cel wynios1250.000 zl a ll}cznajego wartose to 
856.000 ztotych. 

8. 	 W swietlicy wiejskiej w Zeliszewie DuZym straZacy wykonujl} drobne 
prace remontowe. Mieszkancy Mingos tilie chclf dokonczye kolejny etap 
budowy swojej swietIicy i w chwili obeenej wykonujl} roboty na tej 
budowie. 

9. 	 Ponad tydzien temu odbyla sil( gala 0 wawrzyn "Najlepszy straZak OSP". 
Nasza jednostka z Kotunia otrzymata nagrod~, kt6rl} w calosci 
zadeklarowala si~ przekazae na leczenie chorego chlopea z miejscowosci 
Kotun. Jesli tylko proeedury wykorzystania tych srodk6w na taki eel 
zostanlf zaakceptowane przez ZarZltd Wojew6dzki OSP RP, to straZacy 
z Kotunia znacznie wzbogaclf konto srodk6w na leczenie Mikolaja. 

10Jesli chodzi 0 wezorajsze Vv)'bory, to nasi mieszkaney najwi~e~j glosow 
w wyboraeh do Sejmu RP oddali na PIS - 51 % ogotem oddanych glos6w. 
Natomiast do Senatu RP najwi~eej w naszej gminie otrzymal Pan Roman 
Kraska i Pan Dariusz Stopa. 

Uwag ani pytan nie wniesiono. 
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Ad pkt. 4 
Przewodnic~ca Rady Teresa Brusniak stwierdzila, ze W6jt w poprzednich 
punktach por~dku obrad wyjasnil potrzeby podjycia tej uchwaly, jednak jakby 
byly dalsze pytania, to prosi 0 ich zgloszenie. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Wiceprzewodnic~cy Rady Artur Skwierczynski odczytal projekt Uchwaly 
Nr XY.94.2015 w sprawie wyrazenia zgody na wsp61dzialania Gminy Kotun 
z WojewOdztwem Mazowieckim w zakresie partnerskiej wsp6lpracy przy 
realizacji projektu; "Regionalne partnerstwo Mazowsza dla aktywizacji 
spoleczenstwa informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji" 
Przewodniczl!ca Rady poddala projekt uchwaly pod glosowanie. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-14/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 5 
W6jt wyjasnil, ze szczeg61owo omawial projekt uchwaly na dzisiejszym 
spotkaniu Komisji BudZetu i Finans6w. Gl6wna zmiana polega na zapisaniu 
w WPF srodk6w na porozumienie z Marszalkiem Wojew6dztwa Mazowieckiego 
w sprawie projektu, kt6ry zostal om6wiony szczeg61owo we wczesniejszych 
punktach tej sesji. 

Uwag ani pytaii nie zgloszono. 

Przewodniczl!ca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XY.95.2015 w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2015-2026. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-141 w glosowaniu jawnym. 

Adpkt. 6 
W6jt wyjasnil, ze projekt uchwaly zawiera zmiany spowodowanl! zapisami 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kotun oraz zmianami 
w administracji. Jak wiadomo Skarbnik Gminy przebywa na dlugotrwalym 
zwolnieniu lekarskim i zeby moma bylo sprawnie zarzl!dzac finansami 
zmuszony bylem utworzyc w strukturze Urzydu Gminy stanowisko Zastypcy 
Skarbnika. Na to stanowisko zostala przeniesiona zgodnie z przepisami 
dotychczasowa Gl6wna Ksiygowa ZGK w Kotuniu Pani Agnieszka Chodowska. 
To ona bydzie w czasie nieobecnosci Pani Skarbnik prowadzila wszystkie 
sprawy zwil!zane z obslugl! budzetu gminy. 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 



Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 
Nr XY.96.2015 w sprawie zmian w budzecie gminy na 2015 rok. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-14/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt. 7 
W tym miejscu Przewodnicz~ca Rady oddala glos Wiceprzewodnicz~cemu 
Rady Arturowi Skwierczynskiemu, ktory byl Przewodnicz~cym Zespolu 
Opiniuj~cego kandydatow na lawnikow do s~dow powszechnych. 

Wiceprzewodnicz~cy Rady odczytal tresc protokolu z posiedzenia zespolu 
opiniuj~cego kandydatow na lawnikow. Zgloszone przez Prezesow S~dow 
Okrygowego i Rejonowego w Siedlcach kandydatury zostaly pozytywnie 
zweryfikowane i podlegaj~ wyborowi. Zgloszono tylu kandydatow na lawnikow 
jakie bylo zapotrzebowanie Prezesa S~du Okrygowego w Siedlcach. 

Przewodnicz~ca Rady wyjasnila, ze wybory lawnikow odbywaj~ siy 
w procedurze wyborow tajnych. Poprosila zatem radnych 0 wskazanie trzech 
kandydatur radnych do skladu Komisji Skrutacyjnej, ktora przeprowadzi 
wybory. 

- Przewodnicz~ca Rady wskazala radnego Tomasza Swinarskiego. 

- Radny Tomasz Swinarski wyrazil zgody na pracy w komisji. 

- Wiceprzewodnicz~cy Rady Artur Skwierczynski wskazal radnego 


Michala Adamczyka. 

- Radny Michal Adamczyk wyrazil zgody na pracy w Komisji. 

- Radny Tomasz Swinarski wskazal radnego Daniela Celinskiego. 

- Radny Daniel Celinski wyrazil zgody na pracy w komisji. 


Komisja Rewizyjna wskazala swojego Przewodnicz~cego. T~ funkcjy bydzie 
pelnil radny Michal Adamczyk. 

Przewodnicz~cy Komisji Skrutacyjnej wyjasnil, ze glosowanie na kazdego 
kandydata na lawnika bydzie odbywalo siy na jednej karcie do glosowania. 
Karta bydzie zawierala pytanie "Czy jesteS za powolaniem na lawnika do s~du 
powszechnego nastypuj~ce osoby" Przy kazdym nazwisku kandydata bydzie 
kratka ze slowami "TAK" , "NIE". Glos wazny oddany na danego kandydata, to 
bydzie glos ze znakiem "X" postawionym w kratce obok wyrazu "TAK", ktory 
oznacza wskazanie na wybor danego kandydata lub znak "X" postawiony w 
kratce przy slowie "NIE", ktory bydzie glosem sprzeciwu wobec danego 
kandydata. Postawienie znaku "X" w obu kratkach przy nazwisku kandydata lub 



niepostawienie znaku "X" w zadnej z kratek przy nazwisku kandydata - b~dzie 

glosem niewaznym. 

Przewodnicz,!ca Rady poddala pod glosowanie propozycj~ glosowania 
zgloszon,! przez Przewodnicz,!cego Komisji Skrutacyjnej. 

Przedstawiony przez radnego Michala Adamczyka spos6b glosowania zostal 
przyj~ty jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 

Po przeprowadzeniu glosowania tajnego Przewodnicz,!cy Komisji Skrutacyjnej 
Michal Adamczyk odczytal trese protokolu komisji z przeprowadzonych 
wybor6w. 

Nast~pnie Przewodnicz'!ca Rady odczytala Uchwal~ Nr XY.97.2015 w sprawie 
wyboru lawnik6w do s,!d6w powszechnych. 

Ad pkt. 8 
W6jt wyjasnil, ze sprawa utrzymania przez Gmin~ dr6g powiatowychjest 
testowana juz od bardzo wielu lat. Sprawdzila si~ metoda zawarcia 
porozumienia i naleZy j,! dalej utrzymywae. Jest to bardzo potrzebne nam, jako 
wlodarzom Gminy, bo wiadomo, ze my jestesmy najblizej naszych 
mieszkaitc6w. Nas sprz~t odsnieza nasze drogi i glupot,! byloby, aby przejezdzal 
przez drog~ powiatow,! z podniesionym plugiem. W tym roku negocjujemy 
jeszcze zadanie w zakresie posypywania piaskiem sliskich nawierzchni drogi, 
ale ta sprawa jeszcze nie jest dokonczona. Poprosil 0 podj~cie tego projektu 
uchwaly. 

Radny Michal Adamczyk zapytal 0 kwot~ porozumienia i jdli b~dzie ono 
rozszerzone 0 nowe zlecenie, to 0 ile si~ zwi~kszy wartose porozumienia. 
W6jt wyjasnil, iz w rozmowie ze Starost'! Siedleckim dowiedzial si~, ze 
rna on w budzecie powiatu na posypywanie wszystkich dr6g 
powiatowych zarezerwowan'! kwot~ 3.000 zl, wi~c nie rna si~ wlasciwie 
o co bie. Oczywiscie kwota porozumienia b~dzie taka sarna jak w roku 
ubieglym. Wszystko zalezee b~dzie od przebiegu okresu zimowego. 
Wiadomo tylko jedno - jdli zima b~dzie ci~zka, to Starosta nie doloZy 
nam pewnie do tego, co rzeczywiscie wydalismy na odsniezanie ajesli 
b~dzie lagodna, to cz~se dotacji b~dziemy musieli zwr6cie. 

Wi~cej uwag ani pytait nie zgloszono. 

Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 



I 

I •' 


Nr Xy'98.20 15 w sprawie przyjycia do realizacji zadania powiatu z zakresu 
zimowego utrzymania drog powiatowych na terenie Gminy Kotun. 
Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 

1 
1 Ad pkt. 9 

I 
1 Wojt wyjasnil, ze porozumienie z Miastem Siedlce dotyczy autobusow linii 

miejskiej dojezdz.aj'lcych do Gryzowa. Spolka MPK jest wlasnosci'l Miasta 
j Siedlce ito ona wykonuje na nasze potrzeby lokalny transport zbiorowy. Spolka 

wykonuj'lc transport publiczny prosi 0 doplaty do jego realizacji ze srodk6w I 
Miasta Siedlce, Miasto Siedlce nastypnie upomina siy 0 jej CZySC od gminy, ~ 

j w ktorej wykonywany jest przez MPK transport zbiorowy. Niedawno W6jt 
Gminy Siedlce chcial "''Ypowiedziec miastu umowy na transport zbiorowy 

I i efektem tych rozmow byly nowe uslugi dla mieszkanc6w gmin objytych 
dowozeniem przez MPK. Miasto Siedlce zaproponowalo, ze w ramach 

I dotychczasowego porozumienia rozszerzy swoj'l oferty 0 ulgi dla najstarszych 
mieszkancow. 
Za wykupiony bilet ulgowy gminy nie byd'l zwracac koszt6w. 
Poprosil 0 przyjycie projektu uchwaly. 

1 
Wiceprzewodnicz'lcy Rady Artur Skwierczynski odczytal projekt Uchwaly 
Nr XY.99.2015 zmieniaj'lcej uchwaly w sprawie powierzenia Miastu Siedlce 

I prowadzenia lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Kotun. 

I Uchwala zostala podjyta jednoglosnie Iza-151 w glosowaniu jawnym. 

I
! Ad pkt. 10 , 
1 Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak poinformowala: 
I 1. 	 Wszyscy radni w ustawowym terminie zlo:z:yli swoje oswiadczenia i 

maj'ltkowe. Oswiadczenia byly kompletne. 1 2. 	 Poprosila przewodnicz'lcych komisji stalych rady 0 przeanalizowanie 
swoich planow pracy i realizacjy ich, jdli taka potrzeba zachodzi. 

! 
3. W dniu 30 listopada br odbydzie siy kolejna sesja rady. Jest to 0 tydzien 

poiniej niz bylo zakladane, ale na tej sesji byd'l podejmowane uchwaly 
podatkowe, a niektorych wytycznych jeszcze nie rna. St'ld tez 

l 
 przesuniycie terminu sesji. 

4. 	 Poprosila komisje, aby powoli zaczyli opracowywac swoje plany pracy na 

rok nastypny i z chwil'l, kiedy radni otrzymaj'l projekty budzetu gminy na 
1 

I 
 rok nastypny, bez zbydnej zwloki rozpoczyli prace nad projektem budzetu. 


" - Radny Daniel Celinski poinformowal zebranych, ze rozpoczyto akcjy 
zbiorki srodk6w finansowych na leczenie zagraniczne bardzo chorego 

! 
i 
f 
I 
1 
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dziecka z Kotunia. Jest to bardzo zlosliwy nowotwor. W dniu 7 listopada 
odbt;dzie sit; w swietlicy przy OSP bal charytatywny, z ktorego caly 
docMd zostanie przeznaczony na leczenie dziecka. Poinformowal, ze 
przy wejsciu na sale konferencyjna zostanie postawiona puszka, gdzie 
moZfia b«dzie skladac datki, ktore takze zostan'l przekazane rodzicom 
dziecka. 
Wojt kontynuuj'lc wypowiedz radnego Celinskiego stwierdzH, ze chore 
dziecko jest wnukiem czlonka rodziny samorZl')dowej, bo jego dziadek 
w r kadencji rady pelnil funkcj« Przewodnicz'lcego Rady. Tille poprosil 
o datki na leczenie dziecka. 

Ad pkt. 11 
- Pani Janina Fryske, Prezes Kola Emeryt6w i Rencistow oraz 

Stowarzyszenia "Nasz Kotun" poinformowala, ze Stowarzyszenie takie 
dziala od 2010 roku. Tradycj'l stalo si«, ze co roku organizuj'l Dzien 
Seniora, ktory w tym roku odb«dzie si« w dniu 17 listopada, 
prawdopodobnie w Gimnazjum w Kotuniu. Przez 3 lata prowadzilismy 
"Uniwersytet Trzeciego Wieku". Wyst«puj'lC w tym miejscu chcialaby 
zaprosic wszystkich z dzialaj'lcych na terenie gminy stowarzyszen, aby 
przyj«li jej zaproszenie na organizowany "Dzien Seniora".Chcialaby tez 
zaprosic wszystkich zainteresowanych do wst'lpienia do ich 
stowarzyszenia. przy stowarzyszeniu dziala zesp61, ktory swoim spiewem 
m6glby uswietnic niejedn'l uroczystosc w gminie. Szkoda tych pi«knych 
i wyremontowanych swietlic w gminie, w kt6rych prawie nic si« nie 
dzieje. Nalezaloby ich wykorzystac na dzialalnosc roznego rodzaju 
stowarzyszen. Zesp61 dzialaj'lcy przy Stowarzyszeniu "Nasz Kotun" 
bardzo ch«tnie uswietni niejedn'l imprez«, ale nie wsz«dzie jest mile 
widziany. Taka sytuacja miala ostatnio miejsce festynie w Wilczonku. 
Zglosilismy swoj'l propozycj« udzialu w nim, ale nie zostalismy 
zaproszem. 

- Obecna na sali sohys wsi Wilczonek Marzena Kowalczyk wyjasnila, ze 
nie jest to prawd'l, co przed chwil'l powiedziala Pani Prezes. Owszem, 
cMr zglosil swoj'l wol« uczestniczenia w festynie, ale godzina 
zaproponowana przez komitet organizacyjny nie odpowiadala 
przedstawicielce ch6ru. Maj'lc juz ustalony program festynu nie 
moglismy go zmienic w ostatniej chwiJi. 

- Sohys wsi Broszkow Grzegorz Olszewski zapytal Wojta, czy bral pod 
uwag(( wydluzenie linii 43 z Gr«zowa do Broszkowa. 

- W6jt wyjasnil, ze najpierw trzeba poprosic Prezesa MPK 0 odpowiedz 
czy taka mozliwosc istniej«. JesE tak, to jakie bylyby wtedy koszty 
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ponoszone przez Gminy. Przypomnial, ze na tym terenie Iinie obsluguje 

juz PKS, ktory takze obsluguje Polaki i Kotun. 

Silltys wsi Broszkow wyjasnil, ze takie rozmowy byly juz prowadzone 

2 lata temu, ale nie znalazly finalu. 


- Wojt obiecal, ze zainteresuje siy ta spraw"!. 
Wieeprzewodniez~ey Rady Artur Skwierezynski stwierdzil, ze pamiyta t~ 
sprawy z poprzedniej kadeneji. Wtedy chodzilo 0 deklaraeje,1 
mieszkaneow, ktorzy wykupi,,! bilety miesiyczne na t"! liniy. Niestety ieh 

~ 
j 	 Iiezba nie zadowolila MPK. Gmina musialaby dopiacac do tego kursu 

znacznie wiyeej niz do Gryzowa. I 
Soltys wsi Koszewnica Zbigniew Czarezynski poprosil ponownie 

I 

I o przeniesienie przystanku autobusowego u wylotu drogi z Niechnabrza 
winne bardziej bezpieezne miejsce. Jesti chodzi 0 pomoc dla ehorego 
dziecka z Kotunia, to on takZe prosi 0 wsparcie najego leczenie, 
poniewaz jest ezlonkiem zawi~zanego niedmvno komitetu pomoey. 
Radna Barbara Plichta zapytala najakim etapie S,,! projektu statutu gminy 

I i solectwa . .1 
i -	 Wojt wyjasnil, ze jesli ehodzi 0 projekt statutu soleetwa, to S,,! dwa
I projekty tego statutu. Trwaj~ praee, aby iehjakos pol,,!ezyc wealosc 

i dopiero wtedy przedstawic mieszkancom do akceptacji. Jesli natomiast 
1 chodzi 0 statut gminy to odwlekamy jego zatwierdzenie do ezasu, az 

I bydziemy pewni mozliwosci zinformatyzowania calego systemu 
komunikacji pomiydzy radnym a urzydem i mieszkancami. 

1 
Wiycej glosow w dyskusji nie zgloszono. Wolnych wnioskow nie bylo. 1 

I Ad pkt. 12 

Protokol w poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosci~ glosow Iza-14, 

wstrzymal siy-II w glosowaniu ja\\'nym. Glos wstrzymuj~cy siy nalezal do 

radnego nieobecnego na poprzedniej sesji Rady Gminy. 


Ad pkt. 13 

Wobec "''Yczerpania porz"!dku obrad Przewodnicz~ca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyla Obrady XV Sesji Rady Gminy Kotun. 


Protokolowala: 


insp. fflm~gi RG 
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